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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapán írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Urhoz :

„Ismét virágzik az illegális szemétlerakás!? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban sajnálatos módon újra elterjedtté vált, hogy az emberek az ottho n
összegyűjtött hulladékaikat a közeli erdőkbe szállítják. Ez nem csak esztétikailag visszataszító a
turisták, az arra kirándulók számára, de a természetet, az ott él ő állatokat és növényeket is súlyo s
mértékben károsítja, arról nem beszélve, hogy balesetveszélyes is .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy ez az állapot megsz űnjön?
Jelenleg milyen visszatartó erejű szankcionálás van érvényben?
Megfelelőnek illetve visszatartó erejűnek tartják a hatályos szankcionálási rendszert?
Az elmúlt években milyen típusú büntetések - hány darab, mekkora összegben – kerülte k
kiszabásra?
Miként kívánják a bejelentéseket megkönnyíteni, egyszer űbbé tenni?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2015 . április 13 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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